

Proposed Plan for Re-Gathering in Person at SJCAC

The staff and leadership of SJCAC have been praying and seeking the Lord's guidance as to how to safely re-gather in person as our County begins to slowly open up again. Our desire is to continue to love and honor God, one another, our neighbors, and our entire community. We will continue to abide by and follow the latest Santa Clara County Public Health guidelines, as more updates are provided. We anticipate our re-gathering at SJCAC to occur in 3 stages, **subject to the latest County guidelines**.

1st Stage

- Worship services will be pre-recorded onsite during the week and premiered online on Sundays
- Regional gatherings and watch parties on Sundays following proper social distancing and hygiene guidelines
- Anticipated timeframe: Late June to mid-July

2nd Stage

- Lower risk attendees can start gathering at church on Sundays
- Those who desire to attend the live worship service will be required to RSVP in advance for the purpose of capacity control
- Participants will be required to adhere to proper social distancing and hygiene guidelines prepared by SJCAC
- We will begin with one worship service with on-stage translation, expanding into multiple language services. Schedules will be posted on the SJCAC website
- Worship services will continue to be premiered online on Sundays
- Anticipated timeframe: Late Summer to early Fall

3rd Stage

- All attendees can start gathering at church on Sundays
- Worship services will continue to be premiered online on Sundays
- Children and Youth gatherings will resume on site
- Anticipated timeframe: Fall to Winter

This is all subject to change in this fluid situation and will be dependent on the latest County guidelines.

SJCAC 現場聚會的擬定計劃

SJCAC的同工及屬靈領袖們一直在為此事懇切祈禱，並在我們縣市開始再次放緩開放時，就如何安全地讓弟兄姊妹們回教會聚會而尋求主的帶領。我們的願望是繼續愛神和榮耀神，彼此相愛，愛我們的鄰居和我們整個社區。我們將繼續遵循最新的聖塔克拉拉縣公共衛生指南。根據最新的準則，預計SJCAC的重開現場聚會將分為三個階段進行。

第一階段:

- 崇拜將在教會現場預先錄製，並在周日在線播放
- 我們會遵循適當的社交距離和衛生指導原則，在周日舉行區域聚會和小型 (兩三個家庭) 崇拜聚會
- 預計的時間範圍：6月下旬至7月中旬

第二階段:

- 低風險者可以在周日開始在教堂聚會
- 那些希望參加現場崇拜活的弟兄姊妹必需提前填寫參與通知 (RSVP) 以致教會可以控制場地及人數比例
- 參加者必需遵守SJCAC 制定的適當的社會交隔離規則和衛生指南
- 我們開始只有一場提供翻譯的崇拜，然後擴展到不同語言的多個崇拜。時間表將會在SJCAC網站上更新
- 在周日繼續有網上的崇拜直播
- 預計的時間範圍：夏末至秋初

第三階段:

- 所有與會者都可以在周日開始在教堂聚會
- 在周日繼續有網上的崇拜直播
- 恢復兒童和青少年現場聚會
- 預計的時間範圍：秋天到冬天

在這種不穩定的情況下，所有這些都可能會發生變化，我們將遵守郡縣的最新準則，請留意更新。